
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse på Stadion den 23/8/50.

Närvarande: Nordlund, Hellborg, Rinman, Liliequist.

§ 1. Öppnades sammanträdet av Nordlund.

§ 2. Den från föregående sammanträde uppskjutna frågan 
om anslag till brottningssektionen upptogs till 
förnyad behandling. Anslaget fastställdes till 
kr. 4.600:-

§ 3. Diskuterades fotbollssektlonens garantisumma 
för styrelsen. Nordlund fick i uppdrag att höra 
med sektionen om en garanti på kr. 30.000:- 
kunde påräknas.

§ 4. Fastslogs att en styrelserepresentant borde med
följa fotbollstruppen på turneén till Fjärran Östern.

§ 5. Diskuterades med fotbollssektionen om DIF:s in
ställning till proffsfrågan, son skulle avhandlas 
på ett sammanträde i Serieförening Div. I. Beslöts 
att föreningen skulle företräda samman mening som 
allsvenskans Övriga storklubbar samt att till
styrka att Sv. Fotbollförbundet använder de möj
ligheter att stoppa en för brådstörtad spelarflykt, 
vilka FIFA:s bestämmelser tillåta.

§ 6. Diskuterades ett förslag att avskilja bandy och 
ishockey från fotbollssektionen, vilket i prin
cip tillstyrktes. För att utreda de ekonomiska 
konsekvenserna skulle Rinman ta kontaktan med 
sektionskassören Malmgren.

§ 7. Avslutades sammanträdet.


